
Protokoll - Årsmøte  
 

Bodø Jeger- og Fiskerforening 
 

Onsdag 12. mars 2008 
 

 
Møtet ble avholdt på Skagen Hotell og startet kl 1900. Det var 35 personer til stede. 
 
Styreleder Arild Pettersen ønsket velkommen og gikk deretter over på sakslista. 
 
 
Sak 1: Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
Vedtak: Innkalling og dagsorden enstemmig godkjent.  
 
 
Sak 2: Valg av ordstyrer, møtesekretær, tellekorps og to medlemmer til å undertegne 
protokollen. 
 
Vedtak: Følgende ble enstemmig valgt. 
 
Ordstyrer: Ansgar Aandahl 
 
Møtesekretær: Anna Cecilie Jentoft 
 
Tellekorps: Arne Gansmoe og Lars Laholt 
 
Undertegne protokoll: Hans Waagen og Kjell Lekang 
 
 
Sak 3. Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2007 
 
Styrets årsmelding ble gjennomgått av styreleder.  
 
Spørsmål fra salen.  
 

- Hva skjer med tippemidlene, kommer vi noen vei? Svar: Vi ligger nok ikke fremst i 
køen, det kommer hele tiden nye prosjekter som går foran oss. 

- Etter som BJEFF’en borte vil det da ikke være mer hensiktsmessig å bruke Jakt Fiske 
og Friluftsliv i Nordland som informasjonskanal? Svar: Vi har kjøpt en helside i dette 
bladet en gang i året, men vi kunne nok brukt det mer. Det går på kapasitet, og å finne 
personer som er villig til å skrive. Styreleder oppfordret alle til å sende inn reportasjer 
fra utvalgenes aktiviteter, noe som også er etterlyst fra fylkessekretær. 

 
 

Vedtak: Styrets årsmelding enstemmig godkjent. 
 
Utvalgslederne gikk gjennom årsmeldingene. 



 
 
Hytteutvalget. 
 
Spørsmål fra salen 
 

- Er det slik at man kan forhåndsbestille hyttene 6 måneder i forveien. Svar: Ja våre 
medlemmer kan bestille hyttene 6 måneder i forveien mot forskuddsbetaling. 

- Kommentar fra styreleder: Hytteutleiestatistikken og leieinntekter på hytteutleie gir 
ikke et helt korrekt bilde da det i etterkant avdekket av det er bilag for kr 7750.- som 
ikke er registrert.   

 
Vedtak: Utvalgenes årsmeldinger enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 4. Innkomne forslag 
 
Utvalg for lokal forvaltning ønsker å sette frem følgende forslag for årsmøtet 2008: 
 
Klekkeriet bygges ut til ca. dobbel størrelse.  
Finansieringstøtte søkes gjennom aktuelle offentlig etater og private firma. 
 
Det inngås samtidig avtale om ansettelse av røkter i halv stilling finansiert av foreningen, 
Fylkesmann, NAV, NVE, Elkem as og andre som det er naturlig å samarbeide med. 
 
Styret har enstemmig vedtatt det ikke anbefaler årsmøtet å støtte forslaget. 
 
Vedtak:  
Styrets forslag om å ikke støtte forslaget enstemmig vedtatt. 
 
 
Pause fra 20.00 til 20.15 
 
 
Sak 5. Forslag fra styret 
 
Styret foreslår for årsmøtet å sette opp et tilbygg til elgbanen som skal brukes til kontor, arkiv 
og møterom.  Dette forslaget er behandlet av styret som sak 14/2007 Forslag til årsmøtet – 
Bygging av kontor/arkiv/møterom i tilknytning til elgbanen på Bestemorenga. 
 
Vedtak: Styret gis fullmakt til å bygge et tilbygg til elgbanen som skal nyttes til kontor, arkiv 
og møterom, i henhold tegninger og budsjett. Byggingen tas inn i foreningens budsjett for 
2008 og finansieres over drift ved å bruke deler av foreningens opparbeidede egenkapital og 
foreningens fond.  Vedtatt mot en stemme. 
 
Sak 6. Regnskap 2007 

 
Foreningas kasserer Willy Rudborg gjennomgikk regnskapet.  
 
Driftsinntekter for 2007 var på kr 1.158.488,25 



 
Driftsresultat for 2007 var på kr 64.761,17 
 
Resultatregnskapet for 2007 viser et overskudd på kr 85.996,97 
 
Balansen for 2007 viser at sum egenkapital/gjeld er på kr 4.182.633,61  
 
Leder leste revisjonsberetningen. 
 
Kommentar fra salen 
  

- Beklagelig at lerduebanen stadig vekk får kommentarer i revisjonsberetningen. Styret 
oppfordres til å ta tak i dette. 

 
Vedtak: Regnskapet for 2007 ble enstemmig godkjent.  
 
 
Sak 7. Fastsettelse av medlemskontingent. 
 
Styret foreslår ingen endring av medlemskontingenten for 2009 
 
Vedtak: Medlemskontingenten blir ikke endret for 2009 
 
 
Sak 8. Budsjett for 2008 
 
Kasserer Willy Rudborg gjennomgikk foreningas budsjett for 2008.  
 
Vedtak: Budsjettet for 2008 ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 9. Valg 
 
Valgkomiteens innstilling til årsmøte i BJFF 2008 
 
Arbeidsutvalget: 
Arild Pettersen      leder             (velges for 2 år) 
Espen Kaastrup     nestleder      (ikke på valg) 
Atle Andreassen    kasserer       (velges for 2 år)     
Kristin Laholt        sekretær       (ikke på valg) 
 
Sportsfiskeutvalget: 
Bjørn Walin    leder 
Albert Andersen    nestleder 
Torbjørn Johansen   kasserer/sekretær 
Asbjørn Nesje 
Stig Jensen 
 
Klekkeriutvalget: 
Per Arne Berg   leder 



Per Ivar Olsen   nestleder 
Kjell Lekang 
Sverre Skår 
Torstein Olsen 
Arnt Knudsen 
Per Ove Jakobsen 
Tor Arne Mortensen 
Jostein Elvedal 
Roger Willassen 
Jan Ivar Døhl Olsen 
Eivind Bakklund 
 
Leirdueutvalget: 
Jan Ole Østensen      leder 
Steinar Wiik              nestleder/kasserer 
Gunn Karstensen 
Roger Johansen 
Erling Jensen 
Mikael Østensen 
Martin Tjærandsen 
 
Elgbaneutvalget: 
Per Øyvind Jentoft      leder 
Bjørn Vik                    nestleder 
Johnny Knutsen 
Roger Nyhagen 
Per Taihaugen 
Kjell Coldevin 
Bjørn Bentseng 
Kjetil Valle 
 
Ungdomsutvalget: 
Per Jonny Lillegård      leder 
Mikael Østensen nestleder 
 
Hytteutvalget: 
Per Ivar Olsen   leder 
Arvid Bakke   nestleder 
 
Hytteansvarlige 
Faulvassbu:           Arild Karlsen, Ella og Magne Bergfall 
Langnesbu:            Espen Kaastrup 
Heggvassbu:          Arild Pettersen, Willy Rudborg 
Tverrbrennhytta:    Per Ivar Olsen, Arvid Bakke 
Naust Valnesv.:      Arvid Bakke 
 
Utvalg lokal forvaltning: 
Hans Waagen       leder 
Tor Olsen              nestleder 
Finn Sivertsen  



 
Fuglehundutvalget: 
Mikkel Lyngar      leder 
Øystein Nilsen      nestleder 
Morten Kilen         sekretær 
Rolf Arne Tønseth  kasserer 
Alf Inge Olsen 
Tom Rasmusen 
Bård Bye-Hansen 
Rikke Andreassen 
Jan Erik Ramsvik 
Rune Øien 
Kari Lien 
Øystein Gregussen 
Ørjan Nilsen 
Tore Dundas 
Irene Flatvoll 
Helle Lyngar 
 
Studieleder: 
Kristin Laholt 
 
Revisorer: 
Bastian Jarnæs 
Kurt Lundquist 
 
Valgkomité: 
Narve Gudvangen   leder 
Anna Cecilie Jentoft  
Thom Fiva 
 
Representant til Fuglehundklubbenes forbund (FKF): 
Mikkel Lyngar 
Vara: Øystein Nilsen 
 
Representant til Salten Jakt- og Fiskeadministrasjon: 
Knut Haugen    (ikke på valg) 
 
 
Alle valgt i henhold til valgkomiteens innstilling. Det var ingen benkeforslag.  
 
Leder av valgkomiteen ber styret vurdere å gå tilbake til ordningen hvor man velger 
arbeidsutvalget for et år av gangen, da dette etter hans mening vil gjøre det lettere å få 
medlemmene til å ta på seg disse vervene. 
 
Styret i BJFF i.h.t. ovenstående forslag blir således: 
 
Arild Pettersen    styreleder 
Espen Kaastrup    nestleder   
Atle Andreassen   kasserer  Ny 



Kristin Laholt     sekretær     
Per Øyvind Jentoft   elgbane  Ny 
Jan Ole Østensen   lerduebane 
Bjørn Walin     sportsfiske     
Kristin Laholdt    studie    Ny 
Per Arne Berg    klekkeriet  Ny 
Per Ivar Olsen    hytte 
Per Jonny Lillegård   ungdom 
Hans Waagen     lokal forvaltning    
Mikkel Lyngar   fuglehund   Ny 
 
Ved forfall møter nestleder i utvalgene til styremøtene. 
 
Valgkomiteén har bestått av: Arne Gansmoe, Johannes Jentoft og Hanne Støver 
 
Det ble delt ut medaljer i forbindelse med BJFF mesterskapet i hagleskyting til Viggo 
Johansen, Mikael Nilsen og Mikael Østensen  
Det ble gitt gaver til avtroppende utvalgsmedlemmer, og til medlemmene av valgkommiteen 
som takk for god innsats.  
 
Ordstyrer Ansgar Aandahl og takket avtroppende kasserer Willy Rudborg for fantastisk 
innsats og også styreleder Arild Pettersen høstet lovord for stor innsats for foreninga.  
Ordstyrer Ansgar Aandahl takket deretter for tilliten og overlot ordet til styreleder Arild 
Pettersen. 
 
Styreleder Arild Pettersen takket for oppmøtet og hevet møtet kl 2135. 
 
 
 
Møtesekretær  
Anna Cecilie Jentoft 
 
 
 
Protokoll undertegner     Protokoll undertegner 
Kjell Lekang     Hans Waagen 
       


